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 Bydel Alna 

 Bydelsadministrasjonen 
 

 
 

Protokoll 2/14 

 

 

Møte: Råd for funksjonshemmede  

Møtested: Bydelssalen, Trygve Lies pl 1, oppg A  

Møtetid: Mandag 24. mars 2014 kl. 17.00     

Sekretariat: 916 04 895  

 

 

Møteleder: Torleif Støylen  

   

Tilstede: Inger Standahl, Norsk Revmatikerforbund 

Knut Tore Bakken, Norges Blindeforbund 

Inger Ljøstad, Ryggforeningen 

Inger Lise Kristiansen, NHF 

 

   

Forfall: Ragni Arnesen (H) nestleder 

Sigrid Marie Refsum 

 

 Magnus Halvorsen, NHF 

 

 

Som vara møtte: Inger Ljøstad, Ryggforeningen  

   

I tillegg møtte: Solveig Tveter Rindahl (vara),  

Norsk Revmatikerforbund 

 

   

Møtesekretær: Anne Langaard Jensen   

 

Åpen halvtime 

Ingen møtt 

 

Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent. 

Inger Lise Kristiansen har ikke fått innkalling. 

 

Godkjenning av sakskart 

Sakskartet ble godkjent 

 

Godkjenning av protokoll fra møte 10.02.2014 

Godkjent 

Oppfølging: Knut Tore Bakken, Torleif Støylen og Inger Lise Kristiansen deltar på 

fellesmøtet for alle rådene for funksjonshemmede 10.04.2014. Helsearena Aker, oppfølging 

av brukermedvirkning blir ikke tema før til høsten.  



 ii 

 

Eventuelt 

 

1. Inger Lise Kristiansen tok opp tilgjengeligheten til Veslestua. Rådet vedtok følgende 

uttalelse: 

Veslestua er nå det eneste lavterskeltilbudet innen psykisk helse i Bydel Alna. 

Tilgjengeligheten for bevegelseshemmede / rullestolbrukere er ikke ivaretatt ved 

restaureringen. Rullestoler kan komme inn i 1.etg. Aktivitetstilbudene er i det vesentlige 

plassert i 2.etg og i kjelleren. Disse lokalene er ikke tilgjengelige. Rådet forventer at det 

iverksettes tiltak slik at tilgjengeligheten ivaretas. 

 

2. Inger Ljøstad sitter i brukerutvalget på A hus og i en referansegruppe for 

brukermedvirkning ved Helsearena Aker. Det skal utarbeides en modell for 

brukermedvirkning som ivaretar brukere av alle virksomhetene innen Helsearena Aker på 

systemnivå og individnivå og samtidig sikrer helheten ved helsearenaen. Rapporten fra 

arbeidet foreligger før neste møte i RFF. Inger Ljøstad lager et notat om saken som settes 

på sakslista til neste møte 19.05.2014. 

 

3. Groruddalen revmatikerforening avholder sine møter på Grorud samfunnshus. De har 

erfart at trappeheisen ikke fungerer. Dette utelukker rullestolbrukere fra å delta på møtene. 

Torleif følger opp saken i forhold til Bydel Grorud. 

 

 

Saker behandlet under møte 

 

Sak 5 /14    Enhet for egenmestring og rehabilitering - status ................................................... 1 
Sak 6 /14    Årsrapport 2013 Haugentunet boliger - tilsynsutvalget Alna nord ......................... 1 
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Sak 5 /14    Enhet  for egenmestring og rehabilitering - status 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Saken tas til orientering. 

 

Vedtak: (enstemmig) 

 

1. Saken tas til orientering 

 

2. Rådet for funksjonshemmede er bekymret for konsekvensene for ergoterapitjenesten når 

hverdagsrehabilitering prioriteres. Rådet forventer at det sikres tilstrekkelig ressurser til 

hjelpemiddeltilrettelegging. Ventetiden må ikke økes. 

 

 

Sak 6 /14    Årsrapport  2013  Haugentunet boliger - tilsynsutvalget 
Alna nord 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

Årsrapport 2013 Haugentunet boliger tas til orientering 

 

Vedtak: (enstemmig) 

Rådet for funksjonshemmede slutter seg til bydelsdirektørens forslag. 

 

 

Bydel Alna, 25.03.2014 

 

 

 

Torleif Støylen      Anne Langaard Jensen  

leder        sekretær 


